
Referat af bestyrelsesmøde 2017 1.nov 

Deltagere : Ove, Henriette, Kirstine og Benny 

 

1. Veje tilstande 

Hul i krydset Rosenlundvej/Rosenbakkevej er rep. af kommunen. 

Ang.revner der skal lappes : Gennemgås af Ove, Henriette og Benny d. 5.nov, og andre tilbud 

indhentes. 

Benny kontakter nabogrundejerforeningen Rosenbakkegården ang. hul på Rosenstien mellem de to 

grundejerforeninger. 

2. Sommerfest status 

Foreløbig datoer på sommerfest rykket en uge tilbage 11. eller 18. aug. 2018. 

Bedre til annoncere konceptet,- evt. allerede til generalforsamlingen. 

Benny undersøger aktiviteter i løbet af dagen evt. muligheder for 2019 pga. jubilæumsår 

3. 50 års jubilæum emner, opstart. 

Ove undersøger priser på bustransport 

Kristine laver en forespørgelse på festudvalg 

4. Teltudlejning 

Kristine laver et udkast til regler for udlejningen. 

5. Evt. 

Benny undersøger alternativt sted til generalforsamlingen d. 28 april 2018 ( hvis vejret ikke er ned 

os ) 

 

 

 

 Næste møde 24. januar 2018 kl.19 hos Ove 

 

 

 


